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Cieszyn potrzebuje zgody - mówi nam Mieczysław Szczurek w rozmowie po ogłoszeniu wyników wyborów
na burmistrza Cieszyna.

Łukasz Grzesiczak: Jak Pan ocenia kampanię przed II turą wyborów?

Mieczysław Szczurek: To był bardzo intensywny okres. Liczne, bardzo cenne dla mnie, spotkania z wyborcami
sprawiły, że jeszcze lepiej mogłem poznać oczekiwania, bolączki i opinie mieszkańców Cieszyna.

O wyborze burmistrza zdecydowała bardzo niska frekwencja. Mieszkańcy Cieszyna mają dość polityki?

Niska frekwencja była niemal w całej Polsce. Być może, miała na to wpływ zimowa aura, a może pewne zniechęcenie
do polityki. Mam nadzieję, że w następnych wyborach mieszkańcy Cieszyna będą mieli powody do większego
entuzjazmu, czego życzę im i samemu sobie.

Jakie będą Pana pierwsze decyzje?

Z decyzjami muszę poczekać do dnia zaprzysiężenia. Na pewno stawiam na dialog ze wszystkimi ugrupowaniami
bo, Cieszyn potrzebuje zgody.

Należy spodziewać się rewolucji?

Rewolucji nie będzie. Należy kontynuować te sprawy, które są korzystne dla miasta i jego mieszkańców. Mam
jednak program, który chce konsekwentnie realizować, bo na ten właśnie program oddała głos większość
mieszkańców naszego miasta.

Rozmawiał Łukasz Grzesiczak
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